
ALV  
Start: 20:07 

Datum: 06-12-2023 

Aanwezigen: SR, LM, ST, PN, DB, LW, TH, NN, RK, RM, SvV, RB1, IK, EvL, EL, JO, EG, MV, LdK, JS, SdD, TvB, 

RB2, MB 

SR: Mag ik even de aandacht. Hallo, welkom bij de ALV 

PIEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEPPPPPPPPPPPPPPPPP, Hallo, PIEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEP, Hallo? 

Ja. Hoehoe. Welkom bij de ALV, bedankt dat jullie er allemaal zijn. Onze secretaresse is ziek, dus LW 

neemt de notulen over van haar. 

JS:. Uitslag stemming is niet van toepassing, die mag weg. Deze is er nu uitgehaald. 

Verder is de agenda akkoord. 

SR: Wie heeft de vorige notulen van de ALV gelezen? Zijn er nog opmerkingen? 

….. 

Goedgekeurd. 

Mededelingen; budget weekend weg. De afgelopen is niet Doorgegaan. Dit betekend dat er meer budget 

is voor het volgende weekend weg. 

LM: Dit is inderdaad niet Doorgegaan. We willen al het geld in het tweede weekend weg stoppen en alles 

wat groter Doen dan normaal. We hebben hiervoor een vergadering gepland. Alleen accommodatie 

moet nog gezocht worden. Eventueel als de prijs mee zit willen we een extra activiteit zoals een 

springkussen *kuch kuch*. 

MV: Hoezo maak je prijs van ww niet goedkoper zodat het aantrekkelijker is om mee te gaan? 

LM: Is iedereen het daarmee eens. 

SR: Handen omhoog voor goedkoper maken. 

14 handen gaan de lucht in. 

Hiermee akkoord. 

LM: Bedankt voor de aandacht. 

SR: Punten van decharge niet gekregen: Incasso leden niet betaald, weekend weg borg, truien, EHBO 

geld innen. Ik geef nu het woord aan PN. 

PN: Goedenavond allemaal. Vier punten die ik Door wil nemen. Ik wil er alvast bij zeggen dat niet alle 

punten volledig zijn afgehandeld. Ik begin met incasso van leden die niet betaald hebben.  

*er wordt gestruggeld met het excel bestand* 



Wat we zien van alle 52 leden die we gefactureerd hebben en in de contributie niet meegenomen zijn 

heeft 78% betaald. Drie mensen hadden niet het geld op hun rekening en worden her gefactureerd en 8 

mensen hebben gestorneerd.  

LdK: Als het goed is hebben deze leden een mail gehad dat zij geen lid meer zijn tenzij ze betalen. 

LM: Die mail moet ik nog sturen. 

PN: Dat kan ik ook Doen. 

JS; Dat ga je via incasso Doen neem ik aan, met duidelijke wijze en dat ze anders geen lid meer zijn. 

PN: Ja duidelijk. Zijn er nog vragen? 

LW: Hoe gaan jullie het nu Doen om het te voorkomen? 

PN: We gaan eind deze maand alle incasso’s eruit sturen, ik wil LM daarbij helpen. Zo zorgen we ervoor 

dat het niet fout gaat. 

LM: DO en ik gaan een lijst maken en Samen gaan wij bijhouden wie wel of niet heeft betaald. Als zij dan 

de tweede incasso weer verzaken sturen we de mail dat wij ze anders uitschrijven. 

JS: Vorige week hebben we gezeten met de kascontrole dat LM zei dat hij met jouw wilt zitten en dat jij 

(PN) geen tijd hebt. En dat ik dan op insta zie dat jij bovenaan de beerpongleague sta. Dat moet je zeker 

Doen, maar ik vind dat eerlijk gezegd een beetje triest. 

PN: Ik weet niet hoe LM het verwoord heeft. De laatste keer hebben we geen tijd gehad ervoor en er is 

vanuit LM geen intentie geweest een nieuwe afspraak te maken. 

JS: Het ging meer met dat je zegt een volle agenda te hebben, maar dan zie ik dat je bovenaan staat, dat 

vindt ik best bijzonder. 

LM: Ik heb ook af en toe geen tijd gehad en dat het voor mij ook niet uit kwam. 

PN: Ik heb echt de intentie om LM zoveel mogelijk te helpen met penningmeesterschap, maar we zijn er 

niet aan toe gekomen. Ik ben er voor LM, maar als het mij ook niet gevraagd wordt kan ik ook niks. Ik kan 

nergens meer in. 

JS; Maar het belangrijkst van omnivas is de contributie. Die moet na je eerste ALV al klaar staan om eruit 

te gaan. LdK heeft aangeboden te helpen, maar het is nog steeds niet klaar.  

PN: We moeten alleen een overdracht maken. 

JS: Nu zeg je alsof het allemaal heel makkelijk is, maar vorige week wist hij niet hoe hij het moest Doen. 

Na de eerste ALV had je dat gewoon moeten Doen. De eerste twee maanden het geld daar draaien we 

op en dat is de key. Als het nog langer duurt is het januari, begint het IC en ben je te laat.  

PN: Ik snap je, jazeker. Ik heb met LM een afspraak gemaakt om te gaan zitten. Je mag mij op mijn woord 

geloven of niet, maar het is de intentie dat we dat gaan Doen. 

JS: Nee wat je gewoon gaat Doen. 



PN: Ja. Dan wil ik Door naar het volgende, dat is namelijk weekend weg. Ik heb met GK naar de man 

gemaild, de reactie is; 

Beste PN wat wij normaal vinden is niet het gene wat jullie denken. De borg en de toeristen belasting dat 

is normaal. Maar zal ik eerst kijken of er nog andere dingen zijn wat ik moet nagaan. Je moet niet mijn 

intimideren met stappen te onder nemen. Dat werkt averechts je hoort nog van me. We wachten nog 

reactie op. 

LW: Ik denk dat je beter kan bellen. 

EL: Dat was vorige ALV ook besproken maar hij neemt niet op. 

PN: Allemaal geprobeerd, het is lastig. 

JS: Je kan er altijd heen. 

PN: Dit is het enige dat ik heb teruggekregen wat ik jullie kan tonen. Ik weet niet wat ik terug krijg, 

hoeveel hij terug gaat geven en of de spiegel kosten daarbij gezet worden. 

JS: Wanneer ga je weer contact opnemen? 

PN: Ik moet eerst de 14 dagen afwachten en anders moeten we vervolgstappen ondernemen. En dan 

moeten we kijken wat we gaan Doen. Ik heb goede hoop dat het vanuit zijn kant ook klaar is. 

JS: Ik zou zeggen, leg er een termijn op. Hij heeft in basis voldaan op je termijn met deze reactie. Vraagt 

aan hem een termijn van een definitieve reactie, want juridisch heeft hij nu voldaan aan jouw eis. Je 

moet ook de kans krijgen iets na te gaan. Vraagt wanneer verwacht je definitief antwoord binnen deze 

termijn. 

PN: Ik zal deze mail morgen opstellen, ik ben morgen vrij. Waarin staat hoe lang hij denkt nodig te 

hebben een definitief antwoord te kunnen geven. Iedereen akkoord?  

SR: Ik Doe het puntje van de truien omdat DO en ik dit Samen hebben gedaan. Ik hoor hier niet voor de 

decharge te staan, maar DO is ziek. DO en ik hebben alle truien geteld en in de archief kast gelegd. Een 

excel bestand gemaakt.  

LdK: Hoe ga je dit nu voorkomen? 

SR: We lenen ze niet meer uit en de kast kan op slot. Alleen DB heeft een sleutel. 

RB: Zijn er nog truien teruggevonden? 

SR: Nee, goeie vraag. 

MV: Wanneer komt de webshop er? 

DB: Er wordt aan gewerkt. 

LM: Voor webshop. We hebben aan onszelf geen termijn gegeven, dit is reëel te doen binnen twee 

maanden. 

MV: Vind ik ruim maar dat kan. Vraag sponsoren ervoor. 



LM: Oke ja gaan we doen. 

MV: Ik heb al aangegeven bel me dan doen we het. Het is een halve dag max. 

LM: We gaan een afspraak maken, komt goed, wordt gefixt. 

ST: Dus volgende ALV is geregeld? 

LM: Ja, voor 20 maart.  

LW: Er is ook ooit gesproken over een app? 

LM: De app bent ik zelf mee bezig geweest. Met hulp van onze sponsors kan ik ze online zetten, er is nu 

geen toegevoegde waarde aan. Ik heb er niemand meer gehoord. 

LW: Ik vroeg het mij af, omdat twee ALV’s geleden was het iets groots voor jullie. 

LM: Ik zou hem voor de volgende ALV online kunnen zetten, dat is geen probleem.  

PN: Laatste stuk decharge; EHBO geld innen. Is heel lastig lopen, van LvP naar EH naar HvdZ en weer naar 

LvP. Vanuit LvP weer EH en toen gebeld naar RW. Die heeft in de mail gestuurd, waar bij mij in de 

spammail terecht kwam. Hier is gevraagd vanuit hem of wij vanuit Omnivas een contract hebben met 

een betaling voor 50% vanuit Inholland. Ik heb JS hierover gevraagd en in de mappen gezocht. Hierin 

hebben wij niks kunnen vinden, wel een vergoeding van Inholland terugkomen, maar geen contract. Ik 

wil vragen aan het oud bestuur vragen of dit er is. 

JS: Altijd voordat er EHBO geregeld moet worden gaan ze naar contactpersoon dat we dit en dit gaan 

Doen en we factureren 50% Door naar jullie. Die afspraak was er altijd mondeling. 

LdK: Die afspraak is er, omdat de eis vanuit Inholland aan Omnivas wordt opgelegd en zouden zij 50% 

betalen. Maar dit overleg moet voor de EHBO cursus, dit is de factuur die jullie kunnen verwachten. 

PN: Dit is niet gebeurd, dit is niet goed overgedragen aan mij. Waarschijnlijk is dat ook de reden dat 

Inholland nu zo reageert.  

LdK: Je kan het in de mail zetten naar Inholland. 

PN: Ja dat ga ik Doen. 

JS: Wanneer heb jij de factuur van Inholland vorig jaar verstuurd. 

PN: September van vorig jaar. 

JS: En van vorig jaar en dit jaar? 

PN: Ik heb weer allerlei contacten gehad. 

JS: Dus twee en een halve maand later. 6 september heb je gefactureerd, je hebt in november ongeveer 

reactie gehad en anderhalve week later pas op gereageerd. 

PN: Ik heb alle mails ook Doorgestuurd naar LM en ik heb aangegeven dat hij een aantal weken heeft om 

te reageren. 



JS: Twee en een halve maand wachten met een herinnering sturen op een factuur vind ik laat. Als jij een 

maand later nog niks heb ontvangen zou ik zeggen, maand 2 heb ik de facturen gestuurd, is hij goed 

ontvangen? Dan breng je het proces in gang. Eigenlijk had je het in juli al moeten sturen. 

PN: Dan heb je al niet de afspraak met partij gemaakt. 

JS: Een paar weken na de cursus zou alles al bij iedereen gefactureerd moeten worden. Nu ben je er vijf 

maanden nog mee bezig. 

LdK: Wat betreft Inholland, er moet ook nog geld komen vanuit de leden, is dit geregeld? 

PN: Ja die zijn verstuurd. 

MB komt binnen pam pam pam. 

JS: Vorige week was dit nog niet verstuurd, nu wel? 

LM: Ik heb maandag alles verstuurd. We gaan hier met het SAS nog over vergaderen. Het SAS zei dat 

Omnivas dit zou sponsoren. 

JS: Dat voor de IC betaald, oké. Maar het SAS organiseer je het voor zodat zij het zelf niet kunnen 

regelen. Maar zij moeten wel betalen. Als het SAS niet betaald dan stuur je persoonlijk naar elke SAS lid 

een factuur. Je gaat het niet sponsoren, 25% sponsort Omnivas al. Als SAS zegt wij betalen niet meer 

mogen de leden het gaan betalen zelf. 

LdK: Als het zo Doorgaat zoals nu betaald Omnivas de 75%.  

LM: Ik ga ermee aan de slag, deze ga ik voor het einde van de week versturen. Door de onzekerheid heb 

ik dit nog niet gedaan. 

LdK: Je zou het vorige week versturen dit is niet gebeurd. 

LM: Ik zou het met NT gaan besproken. 

LdK: Nee je zou het factuur sturen. 

JS: alle facturen zouden eruit zijn, dit is ons vorige week toegezegd. Dit is niet gebeurd. Dat je gaat zitten 

met iemand is prima, maar stuur het er wel uit. Nu kom je je afspraak/antwoord niet na. 

SdD: Er wordt gezegd dat er gezeten is met Kascommissie en omnivas en dat zou toen besproken hebben 

kunnen worden. 

LdK: Dit is allemaal besproken daarom zitten wij hier om dat te zien. 

RB: Als jij een factuur stuurt staat er een betalingstermijn op? 

LM: 14 dagen. 

RB: Waarom heb je er dan niks mee gedaan?  

PN: Er wordt een mail gestuurd dat ze betaald zijn.  

RB: Maar als jij een factuur stuurt moet je dat checken. 



JS: Zet het in je agenda dat het termijn is verstreken en of er betaald is. 

MB: Jullie hebben toch e-boekhouden die houdt het toch bij? 

JS: Nee. Het is ook aan het bestuur check elkaar. 

LdK: Dit is niet alleen penningmeester dit is aan het hele bestuur. 

JS: Bespreek wat verstuurd is en hou allemaal bij wanneer het betalingstermijn is verstreken. Wij willen 

minimaal in oktober dat bij de volgende ALV al het geld binnen was. Afgelopen Donderdag waren de 

facturen nog niet binnen. Dus de enige eis die wij konden stellen was verstuur in ieder geval alle 

facturen. Je kan geen termijn van 1 dag stellen namelijk. 

PN: Verder nog dingen? Volgens mij zijn dan dit de zaken die voor de decharge besproken moeten 

worden. 

JS: Statiegeld? 

LM: Dat staat op de rekening. 

PN: Vorige keer was er wat onduidelijk over statiegeld. Deze bon is teruggevonden in de lade en nu staat 

het weer op de rekening. Die kwestie is opgelost. 

PN: M.b.t alles wat nu besproken is. Er zijn natuurlijk nog heel veel dingen onduidelijk. Is nu de vraag of 

jullie decharge willen geven voor vorig boekjaar. 

LdK: Wil het nieuwe bestuur akkoord gaan met dat deze kwesties hun verantwoordelijkheid wordt en zij 

dat moeten oplossen. 

JS: En dat PN alle dingen regelt. 

PN: Ik wil mezelf daar aansprakelijk voor laten stellen. Dat ik hiervoor de volgende ALV terug voor kom, 

mijn verantwoordelijkheid is voor EHBO en weekend weg. 

EL: Dus jij geen decharge en de rest van het bestuur wel? 

PN: Ja dat vind ik niet erg, ik wil het afronden en zorgen dat het goed is. Voorstel: meenemen ALV 20 

maart, of dat kascommissie decharge kan geven als alles oké is. 

LdK: Dat gaat via de ALV 

RB: De resultatenrekening wordt anders, want er komt geld binnen. Dit zien we verder niet terug komen, 

maar oké. Ik vind het netjes dat je alle verantwoordelijkheid neemt. Ik vraag me af of je verder wat 

gedaan hebt, of alleen afgelopen week. 

PN: Vind het vervelend dat je het zo ziet, dit is niet zo. Ik pak alles op en alle andere zaken met 

contributie e.d. 

RB: Deze ALV was voor alle onduidelijkheden, maar eigenlijk zijn deze allemaal onduidelijk nog. Wat is er 

mis gegaan? 

PN: Er ging heel veel tijd over alles heen waardoor het nu nog niet geregeld is. Je moet een termijn 

geven van reactie en blijkbaar moet ik daar bovenop zitten. 



RB: Niet alleen jij hè. Het is niet dat alleen jij het moet Doen. Hoe gaat het nieuwe bestuur voorkomen 

dat dit niet nog een keer gebeurd? 

PN: Ik kan dit niet beantwoorden voor mijn bestuur. 

TH: Ik stel voor dat je mee blijft vergaderen en elke keer op de hoogte stelt hoe het ervoor staat en of wij 

kunnen helpen. 

PN: Ja dan kunnen we de voortgang bespreken. 

SR: Kan jij mij van elke daad op de hoogte houden via mail? 

JS: Het is 6 december, laten we zeggen eind december is alles geregeld?  

PN: Zolang ik reactie krijg op alles kan dat. Maar als die man termijnen eist die daar niet aan voldoen dan 

sta ik daar machteloos in. 

ST: Zet een streven voor eind januari. 

PN: Ja dat wordt het streven. We gaan in vergadering een datum maken. 

LM: Alle leden die betaald hebben ga ik die mail sturen dat ze als ze het niet overmaken dat ze 

uitgeschreven zijn. 

JS: Gewoon hard zijn, als je niet betaald ben je geen lid meer. 

MV: Als ze dan met dingen mee willen doen is het ja je hebt niet meer betaald. 

LM: Zijn van de truien nog onduidelijkheden over? 

LdK: Die truien lagen al in die kast en toch waren ze kwijt.  

SR: Nee ze lagen op een plank in het hok. 

LdK: Oh okay. 

RB: Puntje weekend weg borg na kan je voor EHBO en incasso leden wel een datum erop zetten. 

LM: Ik kan alleen bevestiging geven dat het wordt betaald. 

JS: Je kan met je leden die EHBO nog moeten betalen nog een herinnering sturen. 

ST: Dat weekend weg borg wat langer duurt is te begrijpen, maar de rest kan je snel fixen. 

LM: Op weekend weg borg na is de rest dit jaar gefixt. 

PN: Dan terugkomen op decharge. Gaan jullie akkoord dat ik verantwoordelijkheid hou over EHBO, borg 

weekend weg en Incasso leden. Graag handen voor die hiermee instemmen 

16 voor, dus iedereen behalve PN heeft decharge. 

PAUZE 

 



SR: Oké jongens we gaan verder. We gaan het beleidsplan bespreken. Wie heeft hem gelezen? 

…… 

JS: Hij staat online, zodat iedereen hem kon lezen voor de ALV. 

SR: Gaan we dit nog even Doorlezen? 

Handjes gaan de lucht in. 

JS: Hoeveel mensen zitten er in het bestuur? 

MB: Het moet vijf zijn inderdaad. Voor pasprinter, hoezo wordt dat nog uitbesteed? 

SR: Dat is goedkoper, met deze printer kunnen we alleen de voorkant bedrukken. 

MB: Hoeveel goedkoper is het. 

LM: Dit is goedkoper. Er is gekozen om de achterkanten uit te besteden, omdat het goedkoper is daar te 

Doen dan hier te Doen. Om de voorkanten van de pas anders zal zijn dan kost het meer.  

MB: Is het het dubbele bedrag? Want dat ben je nu ook kwijt met je pasprinter? 

LM: Het is niet dubbel, maar 25%. En nu kunnen later ingeschreven leden wel hun naam op een 

pasprinter krijgen. 

LdK: Laten we het even bij het beleidsplan laten. Wellicht is het goed bij Inholland Alkmaar de EHBO 

factuur mee te nemen. 

EL: Even rood eronder zetten. 

SdD: Is de subsidie aangevraagd met de EHBO? 

MB: Dat is apart. Je moet toch apart aan Inholland vragen voor geld voor de intro? 

LW: Contractueel staat vast gesteld dat 50% naar de intro gaat. 

SdD: Waarom geen Donateurs? 

EL: Sponsoren geven duidelijkheid, Donateurs niet. 

JS: Waarom twee ALV’s? Vaak heb je oktober, januari/februari en dan oktober eentje zodat je eventueel 

nog extra bestuursleden in je bestuur kan krijgen. 

SR: LW wil jij dat notuleren? 

LW: ……. 

SR: Wat vonden jullie van het beleidsplan?  

RB: Wat mij opvalt is wat er in staat is allemaal heel erg standaard. Je ziet in de gang een wereldrecord 

van Omnivas. Vanuit Omnivas zelf is er weinig om jezelf weer echt bekend te maken. In het verleden 

deden we het een en anders met de gemeente. Wat gaan jullie daar dit jaar voor Doen? 



SR: ik ben bezig met bekender worden bij school Qua naamsbekendheid buiten school en de leerlingen 

hebben wij momenteel niks. Ik vind het wel een goede om het daar eens over te hebben. 

RB: Overleg met de gemeente voor de afval raad bijvoorbeeld.  

LW: Op de markt op zaterdag staan met een spelletje ofzo voor naamsbekendheid. 

SR: wij hebben Alkmaar prachtstad gesproken over de intro. 

SdD: Heb je een IC? 

TH: Komende week komt er een post uit. We zoeken ook uit bestuur/IC om hen te helpen. 

LW: Neem die drie leden van IC dan mee met open dagen. 

TH: Ik ga de rest nog vragen 

JS: Gaat er iemand van het bestuur het IC in? 

TH: Tot dusver nog niet. 

EL: Wat ik met het bestuur en IC vond. Met wat mensen dat wij bij het bestuur waren en bij het IC kon 

bijspringen waar het nodig was. Je had een vast IC maar je kan altijd bijspringen. 

JS: Het is ook fijn als bestuur zijnde dat je weet wat er speelt als je vergaderd. 

EL: Ja, dat is voor jullie een tip om er sowieso actief bij te zitten. 

SdD: Volgmens mij is er afgelopen alv gesproken over zee container en de tenten en zeil van twister. 

SR: Laatst zijn TH en ik de container in geweest, hier hebben we zes vochtvreters verdeeld. Het rook nog 

niet heel erg. 

TH: Maar we konden het nog niet controleren, want het was erg nat buiten. 

LdK: Er zijn bedrijven voor. 

JS: Zes jaar geleden was ook veel regen, toen hebben we het ergens laten drogen. Die contacten hebben 

we met LM gedeeld. Zo kan je redden wat er te redden valt.. 

SdD: Het is al weer even geleden en als er schimmel in zit ben je snel klaar 

JS: In dat soort gevallen. Als je weet dat het niet goed gaat, kan je oud bestuur vragen hoe zij daar 

destijds mee om zijn gegaan. Zij kunnen het misschien niet oplossen, maar kunnen wel meedenken. 

SdD: Is er een potje apart om deze kosten eventueel te dekken? Als zij bijvoorbeeld allemaal weg 

moeten. Op de begroting was er de vorige keer 500 euro voor begroot, maar ik vraag me af wat je 

daarmee kan. 

LM: die 500 euro is elk jaar, dat gaat in een spaarpotje. Dit jaar Doen we enorm ons best om te kijken 

naar tweedehands tenten. Zodat we de ergste tenten kunnen afschrijven en nieuwe kunnen aanschaffen. 

We contacten defensie en marktplaats. 

MB: Waar staat het bedrag voor de intro. 



LdK: er is zat geld op de rekening van Omnivas voor de intro. 

SR: Verder nog vragen/opmerkingen? Kunnen we dan concluderen dat als de rode tekst is aangepast 

beleidsplan goedgekeurd is? 

Iedereen is akkoord. 

RB: Ik wil wel even benadrukken dat er mensen helaas niet meer ingestemd zijn, maar dat zij niet 

bedankt zijn. 

SR: Het presentje ligt nog bij het servicepunt helaas. MB en NN heel erg bedankt voor alle inzet 

afgelopen jaren. 


